
invitatZIUA: Bună ziua, aştept întrebările dumneavoastră! 
 
anon4779: Ianis Hagi va pleca în vară la Fiorentina? 
 
invitatZIUA: Da, lui Ianis Hagi i se termină „împrumutul“ şi în vară va pleca la 
Fiorentina. 
 
anon4779: Când estimaţi că o să fie terminată baza de la Ovidiu? 

 
invitatZIUA: În momentul de faţă, suntem în stadiu avansat cu proiectul 

pentru mărirea capacităţii stadionului la 8.000 de locuri. Este prima 

urgenţă. Vrem să forţăm puţin capacitatea, ca să putem juca la Ovidiu 

eventual primele tururi europene, dacă ne menţinem pe o poziţie fruntaşă 

în Liga 1. Avem nevoie de o capacitate minimă agreată de UEFA de 7.500 

- 8.000 de locuri. Estimez că toate lucrările vor fi finalizate în doi ani. Mă 

refer la hotel, birouri, restaurant, tot ce mai avem de făcut. 
 
anon5809: Ianis Hagi e deranjat sau îl afectează comentariile răutăcioase 

ale celor care spun că, dacă nu era fiul lui Hagi, nu juca în Liga 1? 
 
invitatZIUA: Ianis e un copil cu un caracter puternic, poartă numele Hagi şi 

are capacitatea să treacă peste destul de multe răutăţi care se îndreaptă 

împotriva lui. E mai puternic decât foarte mulţi copii de vârsta lui în 

această privinţă. 
 
anon5809: De ce au eşuat jucători precum Vână, Iancu, Gavra? În special 
Vână? Cum e posibil să ajungi la AS Roma şi acum să joci la Dunărea 
Călăraşi? Care sunt cauzele? Insuficient talent sau lipsă de caracter? 

 
invitatZIUA: Cauzele pot fi multiple. În niciun caz nu e lipsa de talent. Cei la 

care se face referire au fost şi sunt jucători talentaţi, dar n-au reuşit până 

acum pentru că le-a lipsit ceva. Ca să spun ce nu e nici corect şi nici 

normal, dar, de la o anumită vârstă, când intri în angrenajul fotbalului de 

performanţă şi de mare performanţă (echipa de seniori sau loturile 

naţionale), foarte multe lucruri depind numai de tine ca jucător. Câteodată, 

în cariera ta contează şi câtă apă bei şi când o bei. Este un subiect foarte 

delicat şi foarte complicat şi ţine de aşa de mulţi factori, încât e greu să faci 

o regulă generală. 
 
danybusta: Cine credeti că vor fi jucătorii din Academie care vor ajunge 

mari fotbalişti? Pariaţi pe unul dintre ei că va câştiga Balonul de Aur? Eu 

pariez pe Ianis Hagi. Are tot ce îi trebuie în zilele noastre 

pentru a câştiga Balonul de Aur: talent, inteligenţă, un nume foarte puternic, 

are şarm, sigur va fi un jucator şi de reclame, e frumos. Dacă o să fie serios 

şi sănătos, e imposibil să nu ajungă sus de tot. 



 
invitatZIUA: Este foarte greu să visezi la aşa ceva. Asta nu înseamnă 

însă că nu mi-aş dori cu ardoare acest lucru. Şi, dacă nu visăm, nu are 

ce să se împlinească. 
 
anon5809: Aveţi dreptate, domnule Peniu, dar în ce priveşte situaţia unui 

jucător gen Vână, problema e că ei dau vina pe Hagi, că nu le dă şanse, că 

i se dă credit prea mult lui Ianis, că e fiul lui (de aceea e bine pentru Ianis 

să plece cât mai repde de la Viitorul), etc. Din păcate pentru ei, se înşeală. 

Vina e doar la ei. Mulţi sunt foarte talentaţi, dar se pierd în momentul în 

care văd că primesc lunar 1.000 de euro. Iar cazuri gen Vână şi Iancu o să 

fie şi la cei din grupa 98. Mulţi dintre ei se vor pierde imediat ce vor ajunge 

să câştige cât de cât ceva bănuţi. 

 

invitatZIUA: Sunt păreri, este părerea cititorului şi nu vreau să o contrazic. 

Dar cred că, necunoscând personal jucătorii respective, se poate şi înşela. 

Îl pot contrazice numai prin faptul că Vână este un copil inteligent, bine 

crescut , care nu şi-a spus ultimul cuvânt, dar este foarte tânăr. Iar, dacă 

mă gândesc că am fost şi eu odată ca el şi ce idealuri şi ţeluri aveam de la 

viaţă, aş fi mai îngăduitor. 

 
 
anon5809: Poate ar trebui să se pună mai mult accentul pe educaţie în 

cadrul Academiei, pentru a evita situatii gen Iancu. Să fie stopate încă de 

la 14 ani aceste ieşiri de fiţe, care deja se văd la Alex şi, din păcate (şi îmi 

pare foarte rău să o spun) la Ianis Hagi. Ianis chiar m-a dezamăgit din 

acest punct de vedere



Până acum doi ani, era un exemplu de seriozitate şi modestie, dar, în 

ultimul an cel puţin, a cam deviat de la mentalitatea tatălui său. 
 
 
invitatZIUA: Nu ştiu ce informaţii aveţi despre Ianis, dar eu pot spune că în 

privinţa educaţiei facem eforturi pe care, fără falsă modestie, nimeni în ţară 

nu le face şi, din informaţiile mele, nimeni într-o academie de mare prestigiu 

din străinătate nu le face. Educaţia ţine primordial de cei şapte ani de 

acasă, ţine în continuare de părinţi şi de şcoală, iar educaţia fotbalistică ţine 

de cei care se ocupă de acest lucru. Bineînţeles, noi suntem români şi 

vrem, încercăm şi câteodată reuşim să facem mai multe lucruri deodată. Îmi 

pare rău de impresia pe care o are cititorul despre câţiva jucători de la noi, 

eu nu am sesizat o lipsă de respect sau de bun simţ la aceşti copii şi aş dori 

foarte mult să nu mă înşel. 
 
invitatZIUA: Vă mulţumesc pentru posibilitatea de a discuta prin aceste 

metode de comunicare, e posibilitatea fiecăruia de a emite puncte de 

vedere şi voi participa mereu la orice tip de dezbatere. Le promitem celor 

care iubesc fotbalul şi au încredere în capacitatea noastră de a practica un 

fotbal frumos că o să continuăm pe o linie în care să nu-i dezamăgim. Şi 

vom fi la fel de preocupaţi de punerea în valoarea a tinerilor talentaţi, care 

există nu numai la noi, la Academie, ci şi în toată Constanţa şi în toată ţara. 

O zi bună! 


